
Aan:  Burgemeester en wethouders Nijmegen   

Griffier van de gemeente, cq. raadsleden Nijmegen 

Dd:    23 oktober 2020  

Betreft: berichtgeving over autoluwe campus Heijendaal  

 

Geachte Burgemeester en wethouders Nijmegen,  

 

Wij, het bestuur van de wijkraad Brakkenstein, zijn onthutst en negatief verrast over de 

berichtgeving over de groene en autoluwe campus.  

Vanuit de media en bewoners krijgen wij vragen. Over wat het bestuur van de wijkraad hier van 

vindt. En dan staan we met een mond vol tanden. We weten van niets. Helaas leert de ervaring ons 

dat de gemeente dan vaak de kaart speelt dat de omgeving bij de uitwerking wordt betrokken, maar 

dat is participatie voor de bühne. Dit signaal heeft u tijdens de vergadering van de gemeenteraad 

afgelopen september ook al van vele andere bewonersverenigingen uit de stad gekregen. 

En ter herinnering: 

Op vrijdag 4 september, vorige maand (!), heeft een delegatie van het bestuur wijkraad 

Brakkenstein een kort onderhoud met Wethouder Vergunst gehad om toe te lichten wat 

onze frustratie is/was bij de betrokkenheid ten aanzien van de herontwikkeling van de 

locatie oude basisschool Heemraadstraat. We hebben toen aangegeven dat de gemeente 

veel meer gebruik kan maken van de kracht van bewoners door hen bij de planontwikkeling 

te betrekken vóórdat er kaders liggen en niet als deze al zijn vastgesteld. De wethouder heeft 

toen gezegd dit belangrijk te vinden en zo in te steken voor grote projecten, en (verrassend) 

dit te willen heroverwegen voor kleine projecten. Maar een maand later worden bewoners 

weer geconfronteerd met een gemeente welke bewoners voor een voldongen feit stelt. Er 

lijkt een onoverbrugbaar verschil van inzicht te bestaan tussen het gemeente bestuur en 

bewoners in de stad over hoe invulling gegeven zou moeten worden aan burgerparticipatie. 

 

Kortom we zijn diep teleurgesteld in de samenwerking met de gemeente.  

Wij willen u op dit moment vooral informeren over hoe de berichtgeving op ons is 

overgekomen en dan met name het feit dat u als gemeente bewoners pas weer betrekt als 

de kaders er staan. Wij dringen nogmaals aan op het echt werk maken van burgerparticipatie 

en roepen u op om de dialoog aan te gaan met burgers over hoe hier invulling aan kan 

worden gegeven. Voor wat betreft de campus gaan wij er van uit dat u ons signaal serieus 

neemt en ons als gelijkwaardig partner betrekt bij de totstandkoming van plannen zonder 

kaders vooraf. 

 

 

Met  vriendelijke groet,  

Namens het bestuur van de Wijkraad Brakkenstein,  

 

Hermine Groenendaal voorzitter. 

 


